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Z A P I S N I K 

sa 115. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 22. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica,  

Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, Martina Petranović, 

službenica u Uredu gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Mirna Janeš, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Iva Žagar, Zvezdana Jerković, Nikolina Ćuić Muhvić umjesto koje sjednici prisustvuje 

Martina Petranović. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ. 

- Na Platku teku pripreme za predstojeću zimsku sezonu. 

- U Delnicama je multifunkcionalna dvorana pripremljena za prodaju cvijeća. 

- Svi sportski objekti su u funkciji. 

- U Delnicama su na pripremama plivački klubovi iz Istre. 

- Terasa uz bazen Doma sportova je dovršena. 

- Ostali tekući redoviti poslovi. 

 

PETAR HRG 

- U planu je održati sastanak s Hrvatskim željeznicama po pitanju pripreme aktivnosti za 

turističke vlakove sljedeće sezone. 

- Aktivnosti s Autocestom Rijeka – Zagreb po pitanju marketinških aktivnosti. 

- Poslan je upit prema Centru za brdsko planinsku poljoprivredu glede mogućnosti ustupanja 

njihovih štandova i pozivanja njihovih izlagača za vrijeme adventa. 

- Nastavak aktivnosti po pitanju adventskih događanja i dočeka nove godine. 

- Izrada Financijskog plana i Plana programa za sljedeću godinu. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Voditeljica danas ima sastanke na temu portira. 
- Sastanak u Domu zdravlja PGŽ radi rješavanja imovinsko pravnih odnosa na ambulanti u 

Brodu na Kupi. 
- Prisustvovanje ročištima. 
- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa u Lučicama, Radnička 6. 
- Obavijesti vijećnicima za održavanje tematske sjednice. 
- Danas se održava sjednica Komisije za stipendije za nadarene učenike. 
- Održat će se sjednica Socijalnog vijeća i po njihovim odlukama izradit će se rješenja i dopisi. 
- Rad na Odluci o socijalnoj skrbi. 
- Rad na Odluci o javnim priznanjima, priprema za javno savjetovanje. 



- Kolega Mrle je na bolovanju. 
- Poslovi Pisarnice i ureda tajnice. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Nastavak radova na Lovačkoj ulici i Kuglani. 
- U Razlogama je u tijeku izvođenje skidanja postojećeg asfalta. Kontrola i pregled stanja. 
- Radovi na prijedlogu Proračuna za 2019. godinu, procjena troškova za pojedine stavke. 
- Rješenja za komunalni doprinos. 
- Očitovanje Upravnom sudu za komunalnu naknadu za MORH po još jednoj tužbi. 
- Radovi na izdavanju rješenja za komunalnu naknadu, ovrhe za građane. 
- Prometno redarstvo. 
- Dogovor s Veterinarskom stanicom Rijeka za hvatanje pasa i mačaka u romskom naselju u 

Dedinu. 
- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 
- Rješenja za ruševni objekt u Brodu na Kupi. 
- Prema popisu Komunalca poslat će se opomene građanima koji su oborinsku odvodnju 

priključili na fekalnu kanalizaciju. 
- Rad na Programu raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 
- Sanacija stropa u „maloj arhivi“. 
- Rješavanje zahtjeva za zakup. 
- Aktivnosti na Programu zaštite divljači. 
- Izrada dodatka ugovoru za e-županiju. 
- Kontrola građevinske knjige za izvedene radove u Podgori. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Koordinacija radovana Kuglani, na Potoku, Lovačkoj ulici i cesti Razloge. Dogovor oko 

izračuna vezano za anekse ugovora koje ćemo morati sklapati. 
- Prikupljanje podataka uz izradu Proračuna – izrada procjene troškova. 
- Nastavak rada na Odluci o obavljanju komunalne djelatnosti. 
- Suradnja sa službenicima. 
- Aktivnosti vezane uz eventualno proširenje Dječjeg vrtića (procjena i dogovori o vrsti gradnje). 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Prioritet je izrada Proračuna za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 2021. godinu. 
- Kreću pripreme za tehnički rebalans. 
- Sastanak s djelatnicima vrtića vezano uz tehničke stvari izrade proračuna. 
- Aktivnosti vezane uz projekt Kuglane i Potoka. 
- Druge redovne aktivnosti unutar Odsjeka. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad na klasifikaciji američke književnosti. 
- Obrada kupljenih knjiga i davanje na korištenje. 
- Pripreme i dogovori za realizaciju Plana i Programa aktivnosti uz Mjesec hrvatske knjige. 
- Održat će se Čitateljski kutak. 
- Radionicu će održati mladi s posebnim potrebama. 
- Održat će se Pričaonica priča i Kreativna radionica. 
- Nabava novih knjiga. 
- Poziva sve da iskoriste akcije učlanjenja i otpis zakasnine u Mjesecu hrvatske knjige. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 
- U planu je nastava na temu ručnih i prijenosnih aparata za gašenje požara, podjela na tehničke 

karakteristike te na temu hidrantske mreže. 
- Radovi na fitness prostoriji i u klubu DVD-a. 
- Sušenje i skladištenje cijevi. 



- Čišćenje prostorima. 
- Izmjena disk kočnica na kombiju te izmjena ulja. 
- Proučit će se Statut i Pravilnik. 

 

Na kraju sjednice, predsjednik MO Brod na Kupi, Davorin Klobučar ponovo apelira na problem vode 

u Zamostu Brodskog. Radi se o 12 kuća od kojih je njih 8 stalno naseljeno. Ljudi su očajni te apeliram 

da se taj problem riješi. Gradonačelnik je zatražio da pročelnica kontaktira direktora Komunalca da se 

detektira kvar, a dok se to učini da se ljudima, po potrebi, voda dovozi cisternom. 

 

 

Dovršeno u 8,15 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 
 
 
 


